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röneuHDET rön EKoPARKEN
Samverkande organisationer i Stor-Stockholm

Protokoll från styrelsemöte den 17 juni 1992

hos Kristina Smedberg, Döbelnsgatan 43, Stockholm

Närvarande:

L Bruno Bergkvist, Sege/sä//skapet Brunnsviken
Bengt Edlund, vice ordf FFE, Haga Brunnsvikens Vänner
Carl-Johan lhrfors, Djurgårdens hembygdsförening
Kylli Johannisson, F riluftsfrämjandet
Birger Rapp, ordf FFE, Norra Djurgårdens Vänner
Birgitta Rapp, sekr FFE, Djurgårdens hembygdsför, Norra Diurgårdens Vänner
Ake Rosenquist, Friluftsfrämjandet
Peter Schantz, Haga Brunnsvikens Vänner
Kristina Smedberg, Hernbygdsföreningen å Norrmalm
Bo Swed6n, Sfockholms läns hembygdsförbund
Bernt Wrange, kassör FFE, Vårt Stockholm
Jana Zupanc, Bellevueförbundet

§1 Ordförande Birger Rapp hälsade alla välkomna samt tackade Kristina Smedberg för att
hon så vänligt inbjudit förbundet att hålla styrelsemötet hemma hos henne. Föregående
styrelseprotokoll från den 17 maj 1992 godkändes.

§2 Kassören Bernt Wrange re§ogjorde för förQundets ekonomi. Ekonomisk rapport bifogas

L protokollet. '- l-k (e",4lt<Ja'" a"2- &/q-Z ? -

lnför Ekopaarkens dag den 6 september hade förbundet genom kassören och ordförande
ansökt om medel från Naturens hus och skulle erhålla 10.000, från Djurgårdsförvaltningen

r som skulle stödja Ekoparkens dag med ca 2000, från \rVWF, som skulle ge ekonomiskt\* bidrag WWF och Djurgårdsförvaltningen ville ha skriftligt underlag för att ge bidrag) och
från Svenska Naturskyddsföreningen, som skulle bidraga med ca 50p0:-. Totalt innebar
det ca 20.000:- till Ekbparkens dåg, vilket ungefär motsvarade föregående års kostnader
för Ekoparkens dag.

Ordförande informerade om att han ansökt om 15.000 från Samfundet St Erik till vår
broschyr om Ekoparken. Per-Gunnar Högm an kan medverka till b rens ande.

§3 Förbundet hade fått utställnin ar med utställning
Skärmarna förvarades i U ens enings stuga

om Ekoparken
på Djurgården.

K

och SAS. 
*$taa

Karin Lodin
skulle vidtalas för att iordningsställa skärmarna tillsammans med Birgitta Happ.

§4 Ekoparkens dag 6 september 1992. Hans Alfredson kunde ej medverka i år, men var
villig att göra det 1993. Jana Zupanc erbjöd sig att skriva fÖr förbundet till H Alfredson.
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Jana uppdrogs omgående skriva till H Alfredson och boka Ekoparkens dag på Skansen
1993 i slutet av augusti, början av september.

Ekoparkens dag 6/9 1992 ca 12-16 i Hagaparken, pelousen, nedanför Koppartälten

På scenen
lnledningstal
körsång
Svenska barockorkestern
Gustav lll/Jarl Kulle ?
Martin Stugart/Charlotte R, sjunger till Gustav lll
Tal, L Gyllensten
Kransnedläggelse

Kringaktiviteter
Ridning / Jana Zupanc
Häst och vagn / Jana Zupanc
Naturstig / Naturens Hus
Regatta / SSB
Folkdanslag med musik / Bo Swed6n
Skogqpulle för barnen / Friluft§främjandet
Fåltbipologerna / Per Bengtsson tel 0758/ O1S BB.
Ponnies för ridning i Bellevueparken / Bitte Lyberg

Kort vandring runt Brunnsviken /Stockholms Vandrareförening:'[orsten Welander tel 0756/31 341.

Praktiska arrangemang
Föreningsgata framför Koppartälten / Birgitta Bergquist (BB kontakta Jana direkt om
förhindrad hålla i detta)

Ordna scen /Anne Murray
Högtalarutrustning bokad / Jana Zupanc
Paridon von Horn : elbilar / Bengt Edlund ? Jana Zupanc

Annonser i pressen
Annons i SvD som föregående år / Birgitta Rapp och Karin L.odin
DN : Försöka få Martin Stugart skriva artikel i DN på Sta'n inför 6/9. (Jana Zupanc)

Samordnare för Ekoparkens dag
Jana Zupanc var samordnare för Ekoparkens dag och samordnade programmet med olika
medverkande. Jana ombads ta fram programinformation för utskick till alla föreningar
senast 1816. Jana önskade få Peter Schantz och Henrik Waldenström till fortlöpande
kontaktpersoner inför Ekoparkens dag, vilket mötet biföll.

Kostnader Ekoparkens dag
Beträffande kostnader höll kassören Bernt Wrange i budgeten för Ekoparkens dag som
beräknades till ca 25.000:-. Kassören skulle kontaktas om kostnadsfrågor förelåg.
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§5 Till styrelsemötet förelåg förslag till remisskrivelse till programförslaget från Solna och
Stockholms kommuner med sista remissdag 3 juli 1992. Mötet godkände förslaget med
vissa smärre justeringar. Eventuella ytterligare synpunkter skulle vara Bengt Edlund
tillhanda, tel och fax 08/716 38 10, senast den 23 juni 1992. Orförande och vice
ordförande samordnade förslaget inför inskick till Solna och Stockholms kommuner.

Hyresgästföreningen i Storstockholm, Marie Ekblad, skulle informeras om förbundet och
vår hållning till programförslaget. Bengt Edlund delegerades att ta kontakt med
Hyresgästföreningen.

§6 WWF i samverkan med Frimärkshuset, Leksand tog årligen fram olika brevmärken.,lnför
1993 föreslogs Ekoparken bli föremål för dessa brevmärken. 25 motiv skulle tas frarn och
bifogas förslaget. Bengt Edlund, Henrik Waldenström föreslogs bistå med motivfÖrslag.
Underlag sändes till Birgitta Rapp. Ordförande kontaktar Frimärkshuset och WWF från
förbundet.

§7 Ett höstmöte förslogs hållas på Trafik- och regionplanekontoret, SLL, för information
och ev simuleringar i trafikplaner. Bengt Edlund uppdrogs kontakta SLL.

§B Stockholms läns hembygdsförbund ordnade en guidad båttur runt Brunnsviken
söndagen den 20 september 1992. För information Kjell Nilsson, tel 618 BB 80.

§9 Nästa styrelsemöte den 31 auousti förslogs hå[as ! Kqppartällel+Le
tel 27 70 02 skulle kontaktä §fiitt.

Stockholm 1992-06-18

Vid protokollet
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Birgitta Rapp
sekreterare Förbundet för Ekoparken

L

L
Justeras:

Birger Rapp
Ordförande Förbundet för Ekoparken
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